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Érkezett: 2015 OKT 2 8.
Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor földművelésügyi miniszter Úrhoz:

„Milyen magyar élelmiszeripari cégek, milyen termékekre kaptak kiviteli engedély t
Kínába?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyarország és Kína között fennálló gazdasági, kereskedelmi és kulturális kapcsolatok a z
elmúlt időszakban hatékonyabbá, és eredményesebbekké váltak. A hosszú távú, kiszámítható é s
kölcsönös előnyöket nyújtó együttműködésnek fontos alappillére a kapcsolatépítés Kínával minden
téren. 2013-ban a Kínába irányuló magyar export rekordot döntött, és elérte a kétmilliárd dollárt .
Remélhető leg a jövőben újabb rekordok születnek, és a kulturális kapcsolatok vonatkozásában i s
jelentős előrelépések lesznek:

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kínával fennálló szoros gazdasági és kereskedelmi együttm űködés kapcsán kérdezem a
következőket:

Milyen magyar élelmiszeripari cégek, és milyen termékekre kaptak kiviteli engedély t
Kínába?
Miből, milyen mértékű export származott eddig a szóban forgó termékekből, és miből ,
milyen mértékű exportra számítanak a jövőben?
Véleménye szerint, hogyan fog nőni azon cégek száma, akik ilyen jellegű
exporttevékenységet végeznek?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . október 27 .

r. Oláh Lajefs
országgyűlési képviselő
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